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In 2014 en 2015 heeft de gemeente vrijwel alle spetterbadjes opgeknapt en gerenoveerd. De 

spetterbadjes konden daarmee weer jaren mee. De groenlinksfractie bereikten signalen dat Utrechtse 

spetterbadjes in 2018 zouden moeten sluiten omdat de huidige wetgeving zal opgaan in de 

Omgevingswet. Dat zou met zich meebrengen dat de regels mbt hygiëne  gaan worden aangescherpt. 

De spetterbadjes, die verspreid over de stad in de zomer verkoeling brengen, worden meestal door 

bewoners beheerd. De gemeente controleert deze één keer per jaar aan het begin van het seizoen, 

rond april. Als het nodig is, maakt de gemeente de badjes dan ook schoon. Verder zorgen 

omwonenden voor het beheer en zien erop toe dat iedereen op een goede manier van de badjes 

gebruik maakt. 

Signalen gaan dat de wetgeving zodanig aangescherpt wordt dat het water dagelijks zal moeten 

worden gecontroleerd op chloor, zuurgraad, faecale en intestinale enterococcen en doorzicht, dat 

voordat het badje gevuld gaat worden de vloer en wanden gedesinfecteerd worden. 

 

GroenLinks heeft daarom de volgende vragen aan het college: 

1. Is het juist dat de spetterbadjes onder andere wetgeving gaan vallen? Zo ja, wat zullen de 

consequenties zijn voor wat betreft vereisten voor spetterbadjes? 

 

2. Voorziet het college dat de spetterbadjes nog beheerd kunnen worden door bewoners, zoals 

nu het geval is? Zo nee, welke beheersvorm voorziet het college dan? 

 

3. Wat voor gevolgen zal eventuele nieuwe wetgeving hebben voor het aantal badjes alsmede de 

openstelling? 

 

 

 

 


